
Zápis z výborové schůze dne 26.7.2020 

Přítomni: Polák, Znamenáček Jiří, Čermák, Karel, Znamenáček Jan, Novotný 

Omluveni: Stuchlá  

Hosté:  Albrecht, Franta, Šmejkal D.,Šmejkal M., Karel D. 

1) Řešení finanční podpory trenérů, kteří si chtějí udělat 2 trenérskou třídu: 

- Nárok na proplacení kurzu vzniká až po úspěšném absolvování kurzu 

- Proplacení se rozdělí na 3 roky dle předem stanovených podmínek 

sepsaných písemně 

- Trenér musí odtrénovat alespoň 80% hodin z loňského roku, pokud se tak 

nestane, výbor posoudí z jakého důvodu a jestli tak má trenér nárok na 

proplacení podílu trenérského kurzu 

- Proplacení kurzu do 3 let bude v poměru 30, 30 a 40% 

- Proplácet se bude pouze trenérský kurz, tedy bez ubytování, stravování a 

cestovného 

- Každá žádost o proplacení se bude řešit individuálně a bude to sloužit 

především jako odměna za práci pro oddíl 

- Žádost na daný rok musí být vždy podána do konce září roku předchozího 

 

2) Tréninkové balóny tenisového klubu: 

- Je třeba oddělit používání tréninkových balónů na oddílové a soukromé 

tréninky 

- Balóny od DDM se smí používat pouze pro potřeby oddílových tréninků 

 

3) Motivační program za rok 2020: 

- Pro rok 2020 je i nominace na mistrovské utkání považována jako odehrané 

utkání, tudíž je možné motivační program uplatnit podle dosavadních pravidel  

 

4) Závlaha kurtů: 

- P. Albrecht předložil nabídku na úpravu závlahy tak, aby nebylo nutné 

přepojování hadice, ale aby  se kurt dal nakropit pouze uzavíráním a 

otevíráním ventilů. 

- Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

- Před realizací je nutné nejprve zvednout jednu kačenu do výšky cca 2m, 

abychom věděli, v jaké výšce je jejich umístění nejlepší.  

 

5) Ostatní: 

- Ve 2 šatně je neustále nepořádek, hlavně na skříňkách. Je nutné dbát více na 

udržování pořádku a čistoty. 



- Výbor navrhuje udělat pro vítěze ligy putovní pohár, kam by se na podstavec 

dodávala vždy jména vítězů následujících let. Pohár by byl trvale umístěn 

v klubovně. 

- R. Karel informoval o úspěšném proběhnutí republikového turnaje kategorie C 

- Po letošní sezóně proběhne úprava zámků u skříněk. Je nutné dát všem vědět 

(nástěnka, internetové stránky), aby skříňky po sezóně vyklidili a klíče nechali 

v zámku. V příštím roce budou skříňky navráceny. Udělá se tím i evidence, kdo 

má pronajatou jakou skříňku. Skříňky, které nebudou odemčené a vyklizené, 

budou otevřeny, věci budou dány ke správci a nájemce této skříňky bude 

muset škodu na skříňce uhradit 

- 29.8.2020 proběhne na kurtech již tradiční akce ,,Prase“, spojená s testování 

raket 

- V. Novotný zjistí od firmy Sibera doporučení, jak pečovat o kurt číslo 4, jelikož 

jeho povrh se nám stále nedaří udržovat v kvalitě, kterou bychom si 

představovali 

-  Je nutné projednat s novým provozovatelem haly v Roudnici n/L, jak se bude 

platit hala v roce 2020/2021 s ohledem na Covid-19. Jan Znamenáček zkusí 

domluvit schůzku s provozovatelem haly na 2.8., kde by se měly domluvit 

organizační a platební podmínky pro další rok. 

 

 


